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Jól érezni magunkat
- egy szuper marathonon!

Idén 16. alkalommal üdvözölhettük Budakeszin a Bécs-Budapest 
Szupermarathon mezőnyét. A szemerkélő, bár időnként alapo
san nekieredő esőben is hangulatos volt a negyedik nap befutó
ja. A Tatáról érkező futókat a budakeszi iskolák diákjai fogadták 
és kísérték el a Széchenyi Általános Iskola előtt felállított cél

kapuig.

Macisz Sándorné, Hellner Petemé 
ésÁfra Sándor biztatására ötször- 

hatszor is „fordultak", lelkes biz
tatást és támogatást nyújtva a 
hajrára magukat még egyszer 
„felszívó" versenyzőknek. A Bu
dakeszi képviselők idén is sorom
póba léptek egy váltó erejéig. A 
Somióvári Józsefné tanácsnok, dr. 
Makai Katalin aljegyző, Áfra Sán

dor alpolgármester, dr Draskóczy 
András és Cjrafl László képviselők 
részvételével felálló csapat Kedves 
Évával, a Széchenyi Általános Is

kola és Kemény Dáviddal, a Pro- 
hászka Ottokár Katolikus Gimná
zium diákjával egészült ki.

A verseny alkalmából este 
rendezett fogadáson résztvevők 
először a budakeszi fiatalok által 
előadott műsorban gyönyörköd
hettek, melyet Danhauser Zoltán 
tanítványai kalocsai népdalok 
éneklésével kezdtek, majd a Roj
tos együttes kíséretével és Menc- 
zinger Tibor vezérletével a Bojtár 
Népzenei Egyesület táncosai la- 
pádi táncokat adtak elő.

Az estét igen illusztris vendé
gek tisztelték meg: jelen volt az 
osztrák nagykövet úr és felsége, 
az osztrák katonai attasé, továbbá 
a szupermarathon versenyben 
résztvevő kajak-kenus versenyzők 
kis csapata, többek között Belicza 
Béla, háromszoros világbajnok is. 
Farkas Gyula polgármester úr üd
vözlő beszéde után az osztrák 
nagykövet úr is köszöntőt mon
dott. Facskó István, a Samsung 
Electronics Rt. magyarországi el
nöke a Samsung félmaratont is
mertette, majd Nagy Sándor, a 
szervezőbizottság elnöke szólt az 
egybegyűltekhez. Rövid beszédé
ben felvetette azt a kérdést, ami 
sok mindenkit foglalkoztat, hogy 
miért is indulnak el, miért futnak 
az emberek ezen a versenyen, mi 
értelme van a futásuknak? Van, aki 
nem a győzelemért, - s mi tag
adás, ők vannak többen -, hanem 
hogy jól érezzék magukat. Jól 
érezni magunkat egy szupertma- 
rathonon? Igen, hiszen alapvető 
emberi tulajdonságunk, hogy sze

retjük magunkat kihívások elé állí
tani, s azoknak megfelelni.

Belicza Béla neves sportolónk 
így válaszolt erre a kérdésre: „Ta
valy, a versenyt követően egy in
terjúban azt nyilatkoztam, hogy 
soha többet nem veszek részt eb
ben a versenyben, annyira elég 
volt a futásból... és most mégis 
itt vagyok, mert tényleg csak a 
szépre emlékezem. Mi kajak-ke
nus versenyzők kőkemény világ
ban élünk, ebből a kőkemény vi
lágból érkeztünk ide. ahol végre 
megint olyanok lehetünk, mint 
régen voltunk. Örülünk egymás

nak, szurkolunk egymásnak, az 
ellenfeleknek is, csak egyetlenegy 
dolog számít, hogy itt lehetünk. 

Egy óriási nagy családban, magya

rok, osztrákok, mindenki együtt 
rója a kilométereket.”

Másnap reggel a „nagy család” 
2000 tagja vágott neki a Hősök tere 
felé vezető embert próbáló útnak.

A 16. Bécs-Budapest Szuper
marathon a versenysorozat törté
netének legsikeresebb versenye 
lett. Nagy öröm mindannyiunknak, 
hogy Budakeszi ebben komoly részt 
vállalhatott. Köszönet ezért az is
kolák tanárakinak, diákjainak és az 
ő szüleiknek, az Ifjúsági- és Sport 
Bizottságnak,. Köszönet szponzo
rainknak a Fody Rendezvényszerve
ző Kft-nek, a Nestlé Icecream Hun
gária Kft-nek, a Gráfl Cukrászdának 
és a Szöszi Cukrászdának

Nemere Jánosné
■ Mergenthaler Emese

Lezárult az egyeztetés a Sző
lőskert beruházóival. Farkas 
Gyula polgármestert kérdeztük.

Mire jutottak?

A szőlőskerti beruházásnál 
jelenleg az ingatlanfejlesztő tár
saság a megszerzett jogok alap
ján a szakhatósági engedélyek 
beszerzése után megkezdi a 
közművesítést. Az Önkormány

zat, illetve a Polgármesteri Hi
vatal a hatósági engedélyek ki
adását feltételekhez nem köthe
ti. A beruházó ennek ellenére 
keresi a jó együttműködést a 
Testülettel és a Hivatallal, hi
szen a beruházás érint önkor
mányzati területet, utakat, en
nek igénybevételével történik. A 
közműszolgáltatóknál történő 
tárgyalások kapcsán is támoga
tásunkat kérik.

Megegyeztek
A beruházó FOENUS Kft. eljut

tatta a Képviselő-testülethez azo
kat a kéréseit, amelyek a megvaló
sítás érdekében számukra fonto
sak. A Képviselő-testület a Város
fejlesztési Bizottság és a pénzügyi 
és vagyongazdálkodási bizottság 
javaslatára megfogalmazta az elvá
rásait. Az egyezség létre jött.

Mit adott a város?

A város elsősorban az 
együttműködő készségét adja, 
hogy mielőbb megvalósuljon a 
terület fejlesztése és az ott mű
ködni szándékozó cégek mielőbb 
megkezdhessék a tevékenységü
ket, ez kölcsönös érdek. Továbbá, 

hozzájárult, hogy a területén a 
közműfejlesztések megtörténje
nek. Engedélyezi és elfogadja a 
Szőlőskert utca szabályozását és 
felújítását, igaz, ezáltal is jut ér
tékesíthető területhez.

Mit kap ezért cserébe?

Ami a legfontosabb, létrejön 
egy „megfejlesztett”, közművesí
tett terület, ahová a helyi adót ter
melő, munkahelyeket teremtő cé
gek, vállalkozások telepedhetnek le.

A vezetékes gáz délről törté
nő betáplálásával Budakeszin 
minden igény kielégíthetővé válik. 
A Budaörsi úton megépít két jel
zőlámpás csomópontot - egyiket 

az OPEL és a Shell benzinkút ke
reszteződésében, ahol eddig már 
számos baleset volt. Felújítja a 
Szőlőskert utcát és a Szél utcát, 
ahol a vízvezeték építése után tel
jes szélességben új aszfalt burko
latot épít. A Szőlőskert utcában a 
terület szabályozása kapcsán le
hetőség lesz egy jelentős több tíz
millió Ft-ot érő terület értékesíté
sére. Emellett 5 millió Ft-tal támo
gatja a játszótér programot.

Mit jelent ez a városnak?

Többszörösére nőhet a helyi 
adó bevétel - nemcsak iparűzési 
adó. hanem építményadó is! 
Nagymértékben javul a város ellá
tottsága. Több száz új munkahely 
jön létre. A megvalósuló fejlesztés 
a további területek fejlesztését is 
ösztönözni fogja. (Részletek a 13- 
I4oldalon) hírmondó


